
Or.0002.3.2024 
 

PROTOKÓŁ Nr II.2024 
Sesji Rady Gminy Sokoły, która odbyła się 28 maja 2024 r. w godz. 11.00 – 12:40 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sokoły 
 

Obradom przewodniczył Tomasz Gosk Przewodniczący Rady. Sesja rozpoczęła się o godz. 
10:00. 

W sesji uczestniczyli radni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
 

1) Waldemar Kikolski – Wicestarosta Wysokomazowiecki i Dyrektor Szkoły Podstawowej 
w Sokołach; 

2) Danuta Perkowska – Prezes Banku Spółdzielczego w Sokołach; 
3) Andrzej Raciborski – Prezes Gminnej Spółki Wodnej „Krzewina” i Delegat Podlaskiej Izby 

Rolniczej; 
4) Rafał Iwan – Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Sokołach; 
5) Magda Ożarowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie; 
6) Radosław Choiński – Wójt Gminy; 
7) Irena Bruszewska – Skarbnik Gminy; 
8) Wanda Barbara Idźkowska – Sekretarz Gminy; 
9) Magdalena Pietruczak – Dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach; 
10) Bożena Perkowska – Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego; 
11) Andrzej Jamiołkowski – Delegat Podlaskiej Izby Rolniczej. 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
oraz sołtysi wg załączonej listy obecności – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Tomasz Gosk, który przywitał radnych, sołtysów, 
pana wójta, zaproszonych gości i wszystkich obecnych na sali. Na podstawie listy obecności 
poinformował, że w sesji uczestniczy 15 radnych. W związku z tym rada gminy może podejmować 
prawomocne uchwały. Ponadto ogłosił, że obrady Rady Gminy Sokoły są transmitowane, nagrywane 
i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Gminy, 
zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Pełna treść 
informacji dotyczącej obowiązku informacyjnego wynikającego z art. 13 RODO znajduje się na stronie 
BIP-u i tablicy ogłoszeń urzędu. Głosowania jawne na sesjach rady odbywają się za pomocą urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych. Ponadto 
poinformował, że obowiązkiem każdego radnego przed przystąpieniem do wykonywania mandatu 
jest złożenie ślubowania. Na poprzedniej sesji ślubowanie złożyło 14 radnych. Zgodnie z art. 23a ust.3 
ustawy o samorządzie gminnym radny nieobecny na pierwszej sesji rady gminy składa ślubowanie na 
pierwszej sesji, na której jest obecny. W dzisiejszej sesji uczestniczy radny Wojciech Czajkowski, który 
nie złożył jeszcze ślubowania. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani 
radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: 
"Tak mi dopomóż Bóg”. Poprosił radnego Wojciecha Czajkowskiego o powstanie i odczytał rotę 
ślubowania „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. 

Radny Wojciech Czajkowski wstał i złożył ślubowanie o następującej treści: „Ślubuję, tak mi 
dopomóż Bóg”. 
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Przewodniczący Rady Tomasz Gosk pogratulował radnemu i stwierdził, że radny Wojciech 

Czajkowski objął mandat radnego Rady Gminy Sokoły. 
 
Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 
przekazany radnym na skrzynki poczty elektronicznej. Następnie zwrócił się do radnych z zapytaniem, 
czy mają uwagi lub inne propozycje do proponowanego porządku obrad? Jednocześnie przedstawił, 
że zgodnie z art. 20 ust 1a ustawy o samorządzie gminnym zmiany w porządku obrad mogą być 
wprowadzone bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu przyjęcie zaproponowanego porządku 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych: 

 głosy za: 15 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że Rada Gminy przyjęła zaproponowany 

porządek obrad. 
 

Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu I Sesji Rady Gminy. 
4. Informacja z pracy Wójta w okresie między sesjami. 
5. Rozpatrzenie wniosków i podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

1) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły; 
2) wyboru reprezentanta Gminy Sokoły do Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego 

„Łomżyńskie Forum Samorządowe”. 
6. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 
Ad. 3. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał wyciąg z protokołu I Sesji Rady Gminy, 
który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu protokół I Sesji Rady Gminy Sokoły. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych: 

 głosy za: 15 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu I Sesji Rady Gminy Sokoły 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że protokół I Sesji Rady Gminy Sokoły został 

przyjęty. 
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Ad. 4. 
Wójt Gminy Radosław Choiński zapoznał z informacją z pracy pomiędzy sesjami za okres od 

7 maja 2024 r. do 28 maja 2024 r. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 Pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 5. 
1) 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska omówiła podstawy prawne związane z ustaleniem 
wynagrodzenia wójta gminy i przedstawiła wypracowany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 
14 maja 2024 r. projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły. 

Wójt Gminy Radosław Choiński podziękował za uznanie i ustalenie jego wynagrodzenia za 
pracę w maksymalnej wysokości. Oświadczył, że ze względu na fakt, iż jest początkującym wójtem, 
a w budżecie gminy jest wiele nieprzewidzianych wydatków, poprosił o obniżenie wynagrodzenia. 

Radny Marek Czajkowski wystąpił z wnioskiem o ustalenie panu wójtowi wynagrodzenia 
w wysokości 90 % stawki. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk ogłosił 5 minut przerwy w obradach na przedyskutowanie 
przez wszystkich radnych zgłoszonego wniosku. 

  
Po przerwie Przewodniczący Rady Tomasz Gosk wznowił obrady i przedstawił propozycję 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły uwzględniającą poprawkę wniesioną przez radnego 
Marka Czajkowskiego.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych: 

 głosy za: 15 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr II/4/2024 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły,  
stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 
Wójt Gminy Radosław Choiński podziękował za uszanowanie jego prośby. 

2) 
Wójt Gminy Radosław Choiński przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru reprezentanta 

Gminy Sokoły do Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum Samorządowe”. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Łapińskiego 

o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

reprezentanta Gminy Sokoły do Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum 
Samorządowe”. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych: 

 głosy za: 15 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyboru reprezentanta 

Gminy Sokoły do Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum Samorządowe”, 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr II/5/2024 
w sprawie wyboru reprezentanta Gminy Sokoły do Zgromadzenia Związku Powiatowo-

Gminnego „Łomżyńskie Forum Samorządowe”, stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
 

Ad. 6. 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokołach Katarzyna Babińska przedstawiła ocenę 

zasobów pomocy społecznej, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Radny Marek Czajkowski zwrócił uwagę, że z roku na rok wydatki na pomoc społeczną są 

coraz większe. 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokołach Katarzyna Babińska przedstawiła, że rosną 

koszty utrzymania osób umieszczonych w domach pomocy społecznej i rodzinach zastępczych. Środki 
na ten cel pochodzą z budżetu gminy. 

Radny Jarosław Jankowski zapytał, czy OPS planuje zatrudnienie asystenta rodziny? 
Kierownik OPS w Sokołach Katarzyna Babińska odpowiedziała, że tak. Od 2020 r. corocznie 

ogłaszamy nabór na to stanowiska, ale nie ma zainteresowania podjęciem się tej funkcji. 
 
Ad. 7. 
 Radny Krzysztof Grabowski zapytał pana wójta, czy rozmawiał z PKP i przedstawicielem firmy 
Intercor realizującej na terenie gminy inwestycję kolejową na temat drogi z Porośli Kije do Nowych 
Racibor? Chcielibyśmy wiedzieć, kiedy będzie to zrobione? Pan wójt miał przyjechać do Nowych 
Racibor, aby porozmawiać na temat barierek przy rowach na odcinku od stacji do wiaduktu. Miało 
odbyć się spotkanie, ale do niego nie doszło. Ponadto należałoby wyciąć gałęzie, wykosić trawę przy 
stawie oraz postawić lustro w Nowych Raciborach. Kolejną kwestią jest równiarka. Mamy już koniec 
maja, a drogi nie zostały jeszcze porównane. Gmina Sokoły otrzymała pieniądze na wymianę lamp 
w całej gminie. Kiedy będzie to realizowane? Kiedy rozpocznie się budowa placu zabaw w Nowych 
Raciborach? Na komisji była poruszana sprawa wycięcia gałęzi na łuku drogi w Drągach oraz sprawa 
diet sołtysów. Pan wójt miał zastanowić się i podjąć decyzję w kwestii podwyżki diet. Poprosił 
o udzielenie odpowiedzi. 

Wójt Gminy Radosław Choiński odpowiedział, że nie doszło jeszcze do spotkania na temat 
drogi. Inwestycja kolejowa nie jest jeszcze skończona. Obecnie wykonana jest sieć energetyczna. 
Rozmowy na ten temat zostaną przeprowadzone. 

Radny Krzysztof Grabowski powiedział, że miała być wykonana droga koło posesji sołtysa wsi 
Porośl-Kije. 

Wójt Gminy Radosław Choiński odpowiedział, że będzie to wykonane. 
Sołtys wsi Porośl Kije Tadeusz Brzozowski zgłosił potrzebę postawienia lustra przy zjeździe 

z wiaduktu. 
Wójt Gminy Radosław Choiński oświadczył, że na spotkaniu z PKP i Intercor przedstawi 

wszystkie te uwagi. Trawa zostanie wykoszona, a gałęzie wycięte. W ciągu trzech tygodni trudno 
wykonać wszystkie wnioski. Pracami porządkowymi zajmuje się czterech pracowników gminy, a jeden 
z tych pracowników jest przydzielony do szkoły podstawowej. W chwili obecnej pracownicy wykonują 
prace porządkowe w miejscowości Sokoły. W najbliższy czwartek odbędzie się procesja Bożego Ciała. 
Chcemy wykosić trawę i przygotować się do uroczystości. W dalszej kolejności będą wykonywane 
prace w innych wsiach. Równiarka wykonuje prace na drogach dojazdowych do pól. Zaczęliśmy od 
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wsi nadnarwiańskich. Wczoraj równiarka pracowała w Jamiołkach. Dziś jest w Bruszewie. Wkrótce 
dotrze do Nowych Racibor. Gałęzie przy drogach będą wycięte. Wniosek dotyczący podwyższenia diet 
będzie rozpatrzony na najbliższy posiedzeniu komisji. Nie chcieliśmy pochopnie podejmować decyzji. 
Uznaliśmy, że należy się do tego przygotować. Na pytanie dotyczące placu zabaw odpowie pani 
kierownik Bożena Perkowska. 

Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego Bożena Perkowska odpowiedziała, że sukcesywnie 
ogłaszamy postępowania przetargowe na inwestycje przewidziane w ramach funduszu sołeckiego. 
Dziś odbyło się otwarcie ofert na wykonanie tego placu zabaw. Nie zdążyliśmy ich jeszcze dokładnie 
przenalizować, ale ze wstępnej analizy wynika, że powinniśmy wyrobić się z inwestycją w ramach 
środków przewidzianych na to zadanie. Termin realizacji inwestycji przewidziany jest do 31 lipca. 
 Radny Marek Czajkowski zapytał, jaka to będzie kwota? 

Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego Bożena Perkowska odpowiedziała, że na tę chwilę nie 
odpowie na to pytanie. Oferty trzeba jeszcze sprawdzić i wybrać z nich tą najkorzystniejszą. 

Sołtys wsi Porośl Kije Tadeusz Brzozowski czy odbyło się już spotkanie na gruncie z PGE? 
Wójt Gminy Radosław Choiński odpowiedział, że jeszcze nie. 
Sołtys wsi Roszki Chrzczony Henryk Idźkowski zapytał, na jakim etapie jest realizacja wniosku 

zgłoszonego do funduszu sołeckiego przez mieszkańców Roszk-Chrzczony (wykonanie dokumentacji 
na drogę we wsi)? 

Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego Bożena Perkowska odpowiedziała, że naszym 
zdaniem kwota funduszu sołeckiego przypadająca na wieś Roszki-Chrzczony jest niewielka 
w porównaniu do kosztu wykonania dokumentacji. W tym celu wystąpiliśmy do kilku firm z prośbą 
o podanie szacunkowego kosztu wykonania dokumentacji. Po otrzymaniu informacji podejmiemy 
decyzję odnośnie realizacji zadania. 
 Radny Marcin Kruszewski zgłosił potrzebę wykoszenia trawy i uporządkowania ul. Szkolnej 
i Tykocińskiej w Sokołach. Ponadto zapytał, kto podjął decyzję o ponownym postawieniu donic 
z kwiatami na placu przy bazylice? Czy taka decyzja była konsultowana z mieszkańcami i parafianami 
korzystającymi z parkingu? Oświadczył, że już poprzednio donice budziły niepokój i niezadowolenie. 
Obecnie problem powrócił, a z nimi negatywne opinie. Zgłosił, że nie działa oświetlenie przy pomniku 
i zapytał, czy panie sprzątaczki otrzymują jakieś dodatkowe wynagrodzenie za pielenie skwerków 
w Sokołach? Czy mają to w zakresie obowiązków i kto je deleguje to takiej pracy? 

Wójt Gminy Radosław Choiński odpowiedział, że osobiście zlecił pracownikom, aby w tym 
tygodniu porządkowali miejscowość Sokoły. Oświetlenie przy pomniku wkrótce zostanie naprawione. 
Postawienie gazonów na placu było jego decyzją. Nikt z mieszkańców do tej pory nie zgłaszał mu, że 
donice stanowią jakiś problem. W roku ubiegłym gazony również stały w tym miejscu. Donice zostały 
zakupione po to, aby upiększały plac. 

Radny Marcin Kruszewski powiedział, że donice przeszkadzają mieszkańcom. Zadeklarował 
możliwość zebrania podpisów mieszkańców popierających usunięcie gazonów, jeżeli zajdzie taka 
potrzeba. 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska odpowiedziała, że pielenie skwerków w centrum Sokół 
nie należy do zakresu obowiązków pań sprzątaczek. Przybliżyła, że w poprzednich latach szukaliśmy 
osoby, która podjęłaby się takiej pracy. Niestety nie było zainteresowania. Panie za porozumieniem 
zgodziły się wykonywać te zadanie w zamian za przyznawaną premię. 

Radny Marcin Kruszewski oświadczył, że skoro panie nie mają tego w zakresie obowiązków, 
a wykonują to w ramach godzin pracy, to prawdopodobnie łamiemy przepisy. 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska powiedziała, że jest to zlecona im dodatkowa praca. 
Radny Marcin Kruszewski oznajmił, że z tego co udało mu się dowiedzieć, to panie nie 

otrzymują za to żadnych dodatkowych pieniędzy. Poprosił o wyjaśnienie sprawy do czasu kolejnych 
komisji. 

Radny Wojciech Czajkowski zgłosił potrzebę wykonania remontu drogi z Nosk Śnietnych do 
Rząc oraz uzupełnienie nawierzchni asfaltowej na odcinku ok. 50 m przy zlewni mleka we wsi Rzące. 
Zapytał, czy odbył się już przetarg na dostawę kruszywa i w jakich ilościach będzie dysponowany po 
drogach? 
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Wójt Gminy Radosław Choiński odpowiedział, że w budżecie na ten cel mamy zabezpieczone 
zaledwie 100 tys. zł. Wystarczy to na zakup 33 ciężarówek kruszywa. Jest to bardzo mała kwota 
w stosunku do potrzeb. Zechcemy na ten cel przesunąć środki z innych zadań, aby wyremontować 
przynajmniej część dróg. Dokonaliśmy objazdu większości dróg w gminie. Oświadczył, że stan 
techniczny drogi jest mu znany. Nie było jeszcze rozmów na ten temat, ale wkrótce się tym zajmiemy. 

Radny Mariusz Jabłonowski zaprosił uczestników sesji i mieszkańców gminy na organizowane 
w dniu 13 czerwca br. przez SDOO w Krzyżewie „Dni pola”. Omówił program imprezy i zachęcił do 
udziału w imprezie. 

Radny Jarosław Jankowski poinformował, że na posiedzeniu komisji rozmawialiśmy na temat 
brakującego oświetlenia na ul. Leśnej i Żytniej w Sokołach oraz o zalewaniu przez deszczówkę jednej 
z posesji na ul. Piaskowej w Sokołach. Zapytał pana wójta, czy zostały już w tym kierunku podjęte 
jakieś rozmowy lub działania? Ponadto zgłosił potrzebę postawienia lustra na połączeniu ul. Leśnej 
i Żytniej w Sokołach oraz poruszył kwestię uzupełnienia elementów progu zwalniającego przy szkole 
w Sokołach. 

Wójt Gminy Radosław Choiński odpowiedział, że wkrótce próg zwalniający przy szkole 
w Sokołach zostanie zdemontowany całkowicie. Rozmawialiśmy na ten temat z Dyrektorem Zarządu 
Dróg Powiatowych w Wysokiem Mazowieckiem. ZDP dokona przeglądu i naprawy wszystkich progów 
zwalniających w powiecie. Odnosząc się do pozostałych wniosków odpowiedział, że jest wójtem od 
trzech tygodni i nie planował budżetu gminy na 2024 r. W tak krótkim czasie trudno oczekiwać, aby 
można było dużo zrobić. Zaapelował o cierpliwość. Wszystkie zgłoszone wnioski zostaną rozpatrzone 
i doczekają się realizacji. Zgłaszającemu wniosek może wydawać się zamontowanie jednego lustra 
w porównaniu do całego budżetu jest niewielkim kosztem, ale jeśli w ostatnim czasie zgłoszono już 
10 luster, 15 przepustów i całą sieć dróg do remontu. Do tego dochodzą jeszcze inne sprawy. Musimy 
wspólnie na komisji zastanowić się z jakiego zadania przesunąć środki na ten cel. Wkrótce będziemy 
opracowywali budżet na kolejny rok i ujmiemy w nim najistotniejsze wydatki.    

Dyrektor Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach Magdalena Pietruczak przekazała 
zaproszenie na piknik rodzinny na placu przy CKB w Sokołach zaplanowany na 30 maja po precesji 
Bożego Ciała. 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska poinformowała, że na koniec czerwca zostanie zwołana 
sesja absolutoryjna. Chcielibyśmy do 31 maja przekazać państwu radnym raport o stanie gminy. 
Dokument jest obszerny i wydrukowanie go każdemu radnemu, to spory koszt. Zapytała, czy 
przekazanie raportu w formie elektronicznej będzie dobrym rozwiązaniem? Czy są radni, którzy 
chcieliby otrzymać raport w formie papierowej? 

 Przewodniczący Rady Tomasz Gosk oświadczył, że jest zdania, aby raport przekazać radnym 
w wersji elektronicznej. Jeśli ktoś potrzebuje raport w wersji papierowej, to może sam sobie go 
wydrukować. 

Radny Wojciech Czajkowski poprosił o przekazanie raportu w wersji papierowej ze względu 
na brak dostępu do Internetu. 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska odnosząc się do wypowiedzi radnego M. Kruszewskiego 
powiedziała, że zgodnie z przepisami pracodawca może skierować pracownika do innej pracy. Nie ma 
tu zatem mowy o jakimkolwiek łamaniu przepisu prawa.  

Radny Marcin Kruszewski oświadczył, że nikomu nie zarzuca niekompetencji, a jedynie prosi 
pracodawcę o docenienie pracowników i zapłatę im za dodatkowo wykonywaną pracę. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że rozmawiał z paniami pielęgnującymi 
skwerki w Sokołach i poruszył kwestię wynagrodzenia za pracę. Panie powiedziały, że otrzymują za tę 
pracę dodatkowe pieniądze. 

Sołtys wsi Jeńki Jolanta Zdunko-Śmietanka zaprosiła uczestników sesji i mieszkańców gminy 
na festyn rodzinny w Jeńkach organizowany w dniu 2 czerwca przez KGW „Sąsiedzka Gromadka” na 
boisku sportowym w Jeńkach. 

Radny Marek Czajkowski oświadczył, że szkoda, iż w naszych obradach nie uczestnicy pan 
starosta. Zgłosił wniosek o wycięcie krzaków zarastających pobocza dróg powiatowych. Przedstawił, 
że problem jest niemalże na wszystkich drogach. Zarośnięte pobocza ograniczają widoczność. Dzikiej 
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zwierzyny jest coraz więcej. Nieoczkiwane wtargnięcie zwierzęcia na drogę zagraża bezpieczeństwu 
podróżnych. Krzaki powinny być usuwane na bieżąco, gdyż jeśli tego nie robimy na czas, to później 
musimy wycinać drzewa. Sąsiednie powiaty potrafią rozwiązać problem, a drogi w naszym powiecie 
pod tym względem są mocno zaniedbane. Poinformował, że pół roku temu zgłaszał potrzebę 
postawienia znaku do Truskolas Starych. Wieś jest bardzo ładna, ale wygląda na to że powiat o niej 
zapomniał. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk poinformował, że pan starosta został zaproszony na sesję, 
ale nie przybył na obrady. Będziemy o tym rozmawiać. Potrzeba nam trochę czasu, aby to wszystko 
poukładać. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Łapiński wystąpił z wnioskiem do pana wójta i państwa 
przewodniczących komisji o zaproszenie na najbliższe posiedzenie komisji pani Dyrektor Centrum 
Kulturalno-Bibliotecznego Sokołach w celu omówienia organizacji festynu w Waniewie. Ponadto 
poruszył kwestię dotacji przyznanych gminie na OSP w Bruszewie. Z uwagi na fakt, że nie można 
skorzystać z dwóch funduszy na jeden cel, ustaliliśmy że jedna dotacja zostanie przesunięta na 
świetlicę w Kowalewszczyźnie. Zapytał, czy została już złożona zmiana do wniosku? Jeśli jeszcze tego 
nie zrobiono, to dobrze byłoby z tym nie zwlekać, aby przyznane gminie pieniądze nieprzepadły. 
Przedstawił, że oprócz tego mieliśmy problem z salą lekcyjną w SP w Kowalewszczyźnie, ale udało się 
nam go wspólnie rozwiązać. Podziękował radnym za częste włączanie się w dyskusję i poruszanie 
spraw ważnych dla naszych mieszkańców. 

Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego Bożena Perkowska odpowiedziała, że  rozmawialiśmy 
na ten temat. Wniosek został przygotowany, ale nie został jeszcze wysłany ze względu na procedurę 
uzyskania dostępu przez nowego wójta do aplikacji. Taki dostęp został nam już przydzielony i w 
najbliższym czasie złożymy zmianę do wniosku. Pozostałą część środków planujemy przeznaczyć na 
spięcie wodociągu Jeńki z linią w Krzyżewie. 

Radny Krzysztof Grabowski powiedział, że czeka na spotkanie z panem wójtem w terenie. Nie 
ma potrzeby przeznaczania środków na jakiekolwiek działania, a jedynie dopilnowania dokończenia 
realizacji inwestycji zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców. Poprosił o zaproszenie na to spotkanie 
sołtysów z tego terenu i bieżące informowanie sołtysów o pracy równiarki. 

Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego Bożena Perkowska odpowiedziała, że informacja 
o pracy równiarki jest każdorazowo przekazywana do radnego i sołtysa. Przed rozpoczęciem pracy 
każdorazowo posiłkujemy opinią tych osób. Liczymy na wskazywanie dróg wymagających poprawy. 
Przedstawiła, że w tym roku równiarka rozpoczęła pracę od dróg we wsiach nadnarwiańskich, była 
już w Krzyżewie, Jabłonowach, Truskolasach, Jamiołkach i w Bruszewie. Następnie przejdzie do Rząc, 
Nosk i wkrótce dotrze również do Racibor, Dworak, Perk i Roszk. Odnosząc się do kwestii remontu 
dróg poruszonych przez radnego Krzysztofa Grabowskiego przedstawiła, że w poprzedniej kadencji 
zostało podpisane porozumienie z wykonawcą, w którym określono czas na wykonanie tych prac do 
31 sierpnia 2024 r. Sprawę monitorujemy na bieżąco i jeśli firma nie wywiąże się z zobowiązania, to 
wymusimy to niej administracyjnie. 

Radny Krzysztof Grabowski zgłosił potrzebę wykonania wjazdów na podwórka, ponieważ bez 
tego nowa nawierzchnia zostanie szybko zniszczona. 

Radny Jarosław Jankowski wystąpił z wnioskiem o planowanie inwestycji. 
 
Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gosk stwierdził, że Rada Gminy Sokoły w całości wyczerpała 
przewidziany porządek obrad w związku z czym o godzinie 12:40 zamknął obrady II sesji. 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołował: 
Wojciech Maleszko      Przewodniczący Rady  
 

       Tomasz Gosk 


